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اقدام جدید برای کم کردن ناهنجاری ها
»چهره« تماشاگران خاطی زیر 

ذره بین

برخی  در  که  هایی  ناهنجاری  و  تلخ  اتفاقات 
رخ  فوتبال  مسابقات  برگزار  محل  های  ورزشگاه 
داده، فدراسیون را بر آن داشته تا در همکاری با 
نهادهای مختلف زمینه شناسایی هنجارشکنان را 

فراهم کند.
فدراسیون  رئیس  تاج  مهدی  مهر،  گزارش  به 
انتخابات  در  لازم  رأی  کسب  از  پس  فوتبال 
فدراسیون فوتبال برای ادامه حیات ریاست خود 
را  وظایفش  مهم ترین  از  یکی  مجموعه  این  در 

ساماندهی ورود هواداران عنوان کرد.
از این رو نخستین جلسه های خود را با مدیران 
عامل باشگاه و معاونان فرهنگی آنها برگزار کرد تا 
نقطه نظرات آنها را در این زمینه شنیده و با توجه 
عدم  و  بلیت  فروش  در  نامطلوب  وضعیت  به 
قرارگیری خریداران بلیت روی صندلی های ورزشگاه 

ستادی را برای ساماندهی این امر ایجاد کند.
گزارش های دریافتی و موجود روی میز رئیس 
فدراسیون فوتبال از رفتارهای هنجارشکن عده ای 
در فضای استادیوم ها به همراه عدم نظم در تعیین 
جایگاه نشستن آنها باعث شد تا این موضوع نه تنها 
دغدغه فدراسیون فوتبال بلکه مسئولان عالیرتبه 

ورزش و همچنین کشور شود.
از این رو رئیس فدراسیون فوتبال نشست هفته 
گذشته را با حضور تمام ارکان های اجرایی ورزش 
کشور برگزار کرد تا موضوعات مختلف را با آنها در 

میان بگذارد و راهکاری را برای آن تعیین کند.
ناهنجاری هایی که طبق گزارش آماری مانع از 
فوتبالی است که حفظ حرمت  حضور طرفداران 
و آداب فردی و اجتماعی برای آنها حائز اهمیت 
است تا فضای فعلی اکثر استادیوم ها تحت تأثیر 
افرادی قرار بگیرد که همه چیز را تحت تأثیر خود 

قرار می دهند.
تماشاگران  ورود  با  می رفت  انتظار  که  فضایی 
زن به استادیوم ها کمی بهبود پیدا کند اما چندان 
تأثیری هم روی این موضوع نگذاشته است تا گاهی 
اوقات شعارهای تند و تیز تماشاگران مرد از جایگاه 

زنان نیز شنیده شود.
سازمان ثبت احوال کشور موافقت خود را برای 
بررسی کدهای ملی که برای تهیه بلیت ثبت نام 
اما  است  کرده  اعلام  می کنند  خریداری  و  کرده 
بر اساس حقوق شهروندی و همچنین محرمانه 
بودن اطلاعات فردی این سیستم صرفا در اختیار 
سایت مورد تأیید فدراسیون فوتبال قرار می گیرد و 
استعلام باشگاه هایی که خودشان بلیت فروشی 
خواهند کرد نیز باید از این طریق صورت بگیرد در 
غیر این صورت احکام هواداران متخلف بر عهده 
باشگاه ها خواهد بود و آنها بابت محرومیت هر یک 
از  که شناسایی شده اند  از هواداران خاطی خود 

برگزاری بازی با حضور تماشاگر محروم می شوند.
در حقیقت فدراسیون فوتبال تصمیم دارد فضای 
هواداری فوتبال را از شرایط نسبتا ناهنجار فعلی 
خارج کند که این اقدام بدون شک کمک بزرگی به 
طرح ساماندهی ورود تماشاگران و قرار گرفتن آنها 

روی صندلی های خریداری شده می کند.

پایان رقابت های اسلحه فلوره 
قهرمانی کشور با معرفی برترین ها

مسابقات شمشیربازی قهرمانی کشور در اسلحه 
فلوره در دو بخش انفرادی و تیمی برگزار شد.

عمومی  روابط  از  نقل  به  و  مهر  گزارش  به 
قهرمانی  رقابت های  شمشیربازی،  فدراسیون 
کشور شمشیربازی در اسلحه فلوره طی ۲ روز 

برگزار شد.
در بخش انفرادی که با حضور ۳۵ شمشیرباز 
از ۱۰ استان برگزار شد، علی امینی از اصفهان 

عنوان قهرمانی را از آن خود کرد.
محمدصادق سجادپور از خراسان رضوی به 
مقام نایب قهرمانی رسید و علیرضا سلیمانی از 
همدان و عرفان جعفرزاده از اصفهان به صورت 

مشترک سوم شدند.
داوری این مسابقات بر عهده آقایان وصالی، 

سرشوق، ستاری، کهریزی و خانم باقرزاده بود.
در ادامه، مسابقات تیمی فلوره امروز با حضور 
۸ تیم برگزار شد که در پایان، تیم اصفهان بر 
سکوی نخست ایستاد. تهران به مقام دوم رسید 
طور  به  همدان  و  رضوی  خراسان  تیم های  و 

مشترک عنوان سوم را از آن خود کردند.

اینزاگی:
طارمی را کنار نمی گذارم؛ به تمام 

بازیکنان نیاز دارم

سرمربی تیم فوتبال اینتر تاکید کرد که به تمام 
بازیکنان خود نیاز دارد و هیچ فردی را کنار نمی 

گذارد.
به گزارش مهر، تیم های فوتبال اینتر و کالیاری 
در هفته سی و دوم سری آ ایتالیا شامگاه شنبه 
۲۳ فروردین در ورزشگاه جوزپه مه آتزا رو در 
با نتیجه ۳  روی هم قرار گرفتند که این بازی 
اینتر خاتمه یافت تا نراتزوری  بر یک به سود 
کماکان با ۷۱ امتیاز در صدر جدول قرار گیرد و 

فاصله خود را با ناپولی افزایش دهد.
سیمونه اینزاگی سرمربی اینتر در پایان این 
بازی و در پاسخ به این سوال که چه نفراتی را از 
تیمش کنار خواهد گذاشت، گفت: آرناوتوویچ 
همیشه جزو این گروه بوده و هیچ وقت به او 
گفته نشده که در ژانویه برود. کوره آ همیشه 
عملکرد خود را نشان می دهد، امروز هم خیلی 
است،  در دسترس  دوباره  طارمی  بود.  خوب 
کنار  را  هیچ کسی  و  داریم  نیاز  همه  به  ما 

نمی گذارم.
لازم به ذکر است که طارمی پس از چهار سال 
حضور در تیم پورتو پرتغال تابستان سال گذشته 
با عقد قراردادی به مدت دو سال راهی اینتر شد 
اما نتوانست عملکرد خوبی را از خود نشان دهد 
و بارها با انتقاد رسانه های ایتالیایی رو به رو شده 

است.

مخالفت شدید شیخ  سلمان با افزایش 
تیم های جام جهانی

رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا به صراحت 
با افزایش تعداد تیم های جام جهانی به ۶۴ تیم 

مخالفت کرد.
به گزارش ایسنا، شیخ سلمان در گفت وگو با 
خبرگزاری فرانسه ضمن مخالفت با ایده افزایش 
تیم   ۶۴ به   ۲۰۳۰ جهانی  جام  تیم های  تعداد 
عنوان کرد: شخصاً با این ایده موافق نیستم. قبلا 
تایید شده است جام جهانی ۲۰۳۰ با حضور ۴۸ 
تیم برگزار شود و نیازی به مطرح کردن ایده جدید 
برای افزایش تعداد تیم های جام جهانی نیست.

او افزود: اگر این موضوع  ادامه داشته باشد، 
تعداد  می کنند  درخواست  نه تنها  آینده  در 
تیم ها در جام جهانی به ۱۳۲ تیم برسد. به کجا 
می رویم؟ این اتفاق باعث هرج و مرج مسابقات 

خواهد شد.
پیشتر الخاندرو دومینگز، رئیس کنفدراسیون 
 )CONMEBOL( جنوبی،  آمریکای  فوتبال 
فیفا  از  رسمی  طور  به  و  کرد  امضا  را  سندی 
با  )همزمان   ۲۰۳۰ جهانی  جام  تا  خواست 
صدسالگی برگزاری این رقابت ها( با حضور ۶۴ 

تیم برگزار شود.

بازگشت فدرر به تنیس؟
روجر فدرر اعتراف کرد دلش برای تنیس تنگ 
شده است و می خواهد دوباره به میادین برگردد.

به گزارش ایسنا، روجر فدرر، یکی از بهترین 
تنیسورهای تمام دوران، اعتراف کرد که دلش 
احتمال  از  و  است  شده  تنگ  تنیس  برای 

بازگشتش به زمین خبر داد.
»فداکسپرس« در مصاحبه با نشریه فرانسوی 
مسابقات  در  حضور  به  که  کرد  فاش  اکیپ 
فکر  جهان  مختلف  کشورهای  در  دوستانه 
می کند. او در صحبت هایی گفت: دوست دارم 
دوباره  را  تمرین هایبم  هفته  در  بار  سه  تا  دو 
شروع کنم و امیدوارم به زودی به دنیای تنیس 
برگردم تا دوباره رقابت کنم. دلم برای تنیس تنگ 

شده است.
فدرر سال ۲۰۲۲ به طور رسمی از دنیای تنیس 
خداحافظی کرد و حالا بعد از چند سال دوباره به 

دنبال بازگشت به دنیای تنیس است.
و  بدن  افزود:  سوئیسی  بازنشسته  تنیسور 
ذهنم نیاز به استراحت داشت. البته کمی در این 
مدت بازی کردم اما دوست دارم دوباره به طور 

جدی خودم را وقف تنیس کنم.
روجر فدرر، برنده ۲۰ گرنداسلم و مرد شماره 
یک سابق جهان آخرین بار در جام لیور در سال 

۲۰۲۲ در میادین حضور داشت.

به گزارش ورزش سه، ورزشگاه وطنی قائمشهر، 
حساس ترین  از  یکی  میزبان  پرهیجان،  شبی  در 
دیدارهای هفته بیست و ششم لیگ برتر بود؛ جایی 
که پرسپولیس با تک گل علیرضا عنایت زاده، نساجی 
را یک بر صفر شکست داد و با ۵۱ امتیاز، به یک 
بیش  پیروزی،  این  اما  رسید.  جدول  صدر  قدمی 
از آنکه نمایش فنی درخشانی از سرخ ها باشد، با 

حوادث و لحظات نفس گیر همراه شد.
پس از تعطیلات نوروز، عملکرد فنی پرسپولیس 
پیروزی  این  در  حتی  و  نبوده  دل چسب  چندان 
سخت خارج از خانه مقابل نساجی، هواداران را به 
آینده امیدوار نکرد. برخلاف تراکتور که با فرم خوبش 
رویاهای  چادرملو  برابر  موقع  بد  تساوی  علی رغم 
اما  داشته،  نگه  زنده  هوادارانش  برای  را  قهرمانی 
پرسپولیس در سه هفته  ابتدایی سال ۴ امتیاز از ۹ 
امتیاز ممکن را گرفته و شانس قهرمانی را به دست 

خود پایین آورده است.
نه چندان  نمایش های  این  میان  این حال، در  با 
دلچسب، یک اتفاق مثبت، دل هواداران را گرم کرد: 
اعتماد اسماعیل کارتال به جوان های تیم.  کارتال در 
بازی های حساس اخیر، با تصمیمی جسورانه، دو 
بازیکن جوان را در ترکیب اصلی قرار داد: علیرضا 

عنایت زاده و یعقوب براجعه.
یعقوب براجعه، بازیکن تیم ملی جوانان سورپرایز 

اسماعیل کارتال در پست دفاع راست بود.
که  پرسپولیس،  ساله   ۲۱ هافبک  عنایت زاده، 
پیش تر در دیدار مقابل استقلال خوزستان نیز در 
ترکیب ثابت عملکرد قابل قبولی داشت، این بار در 
با ضربه سری دقیق و تماشایی، پاس  دقیقه ۶۵ 
سه  و  کرد  تبدیل  گل  به  را  محمدی  میلاد  زیبای 
امتیاز ارزشمند را برای تیمش به ارمغان آورد. این 
گل، نه تنها اولین گل رسمی عنایت زاده با پیراهن 
پرسپولیس بود، بلکه او را به بهترین بازیکن زمین 
تبدیل کرد. یعقوب براجعه، مدافع ۱۹ ساله سرخ ها، 
نیز در غیاب ایوب العملود و فرشاد فرجی، در پست 
دفاع راست به میدان رفت و نمایشی شجاعانه و 
پیشرو ارائه داد. او با نفوذهای خطرناکش در فاز 
هجومی، بارها خط دفاعی نساجی را آزار داد و اگر 
خطای هند منجر به پنالتی اش در دقایق پایانی را 
نادیده بگیریم، بدون شک او نیز یکی از بهترین های 

میدان بود. 
عنایت زاده و پرواز به سوی خوشبختی با اولین گل 

در بازی رسمی .
دو  این  به  کارتال  اعتماد  نتیجه  درخشش،  این 
جوان در تمرینات بود. گفته می شود که عنایت زاده 
و براجعه با عملکرد خوبشان در جلسات تمرینی، 
در  است  قرار  و  کرده اند  جلب  را  سرمربی  نظر 
کنار ابوالفضل بابایی، مهاجم ۲۲ ساله تیم که در 
هفته های اخیر مهاجم تعویضی پرسپولیس بوده، به 
سه بازیکن جوان مورد اعتماد کارتال در فصل آینده 

تبدیل شوند.
مهاجم  اخیر  هفته های  در  بابایی  ابوالفضل 

تعویضی پرسپولیس بوده است.
با این حال تاریخچه پرسپولیس در سال های اخیر 
از درخشش  داده که موج جوان گرایی پس  نشان 
اولیه، اغلب به سرانجام نمی رسد. بازیکنانی مثل 
محمد عمری و مهدی عبدی، تنها نمونه های موفق 
و بسیاری  بوده اند  پرسپولیس  در میان جوان های 
از ترکیب کنار  به تدریج  بازی،  از چند  دیگر پس 
گذاشته شده اند و هر یک به دلایل گوناگونی مثل 
از  مربی  اعتقادات  یا  فصل  نقطع  آن  حساسیت 
ترکیب کنار رفته اند. ثبات پرسپولیس در میدان دادن 
به بازیکنان باتجربه، اگرچه استخوان بندی هماهنگی 
برای تیم ساخته، اما مانع از اعتماد بیشتر به جوان ها 
شده است. حالا که پرسپولیس با میانگین سنی بالا، 
دومین ترکیب مسن لیگ را در اختیار دارد، شاید 
رویکرد متفاوت کارتال بتواند این روند را تغییر دهد 
و پرسپولیس به سمت پوست اندازی و تغییر نسل 

گام بردارد.
سهیل صحرایی مدافع مورد علاقه گاریدو بود اما 

زمان کارتال بخت با او یار نشد.
پرسپولیس،  جوانان  اسکواد  به  نگاهی  اما   
نشان دهنده پتانسیل بالای این تیم برای آینده است. 
در دروازه، مهرشاد اسدی و امیررضا رفیعی، هر دو 
۲۳ ساله، گزینه های قابل اعتمادی هستند؛ به ویژه 
رفیعی که در این فصل و فصل گذشته بارها جای 

گندوز و بیرانوند را پر کرده است. در خط دفاع، عرفان 
ملاپور )۲۲ ساله(، یعقوب براجعه )۱۹ ساله(، سهیل 
صحرایی )۲۱ ساله(، علیرضا همایی فرد )۱۹ ساله( و 
عرفان شیروانی )۲۲ ساله( حضور دارند که براجعه با 
نمایش اخیرش، آینده ای درخشان را نوید می دهد. 
و  ساله(   ۲۱( عنایت زاده  علیرضا  هافبک،  خط  در 
سمیر حبوباتی )۱۹ ساله( از استعدادهای تیم هستند 
و در خط حمله، ابوالفضل بابایی، علیرضا خدادادی 
و حسین حاجی زاده، هر سه ۲۲ ساله، مهاجمانی 

باانگیزه و آینده دار محسوب می شوند.
منتظر  همچنان  که  سومی  گلر  اسدی  مهرشاد 

یافتن فرصت است .
در  ثبات  و  اعتماد  با  اگر  جوان،  ترکیب  این 
پرسپولیس  می تواند  شود،  همراه  دادن  میدان 
جوان  و  قدرتمند  تیمی  به  آینده  سال های  در  را 
تبدیل کند؛ اما سوال بزرگ این است: آیا کارتال 
جوان ها  با  را  رویاهایشان  بار  این  پرسپولیس  و 
می سازند یا بار دیگر تجربه، حرف آخر را خواهد 
رویکرد  به  زیادی  وابستگی  سوال  این  پاسخ  زد؟ 
مدیران و مالک باشگاه دارد چرا که همانطور که 
باشگاه  کنفرانس خود گفت  کارتال در  اسماعیل 
اگر دنبال نسل سازی است باید احتمال از دست 

رفتن قهرمانی را برای فصل بعد در نظر بگیرد.
سمیر حبوباتی در این فصل به هواداران معرفی 

شد.
اما حالا که فصل برای پرسپولیس تقریبا از دست 
رفته و معجزه و اتفاقات فوتبالی می تواند تراکتور را 
از صدر جدا کند، شاید بسیاری از هواداران ترجیح 
با  حداقل  متوالی شان  قهرمانی  دو  روند  می دادند 
اعتماد به جوانان در مقیاس گسترده و نسل سازی 
همراه می شد نه با تیمی پا به سن گذاشته و شاید 
اشباع از کسب جام های متعدد و گوناگون در نسل 

طلایی پرسپولیس.
امیررضا رفیعی گلر جانشین جطمئنی برای بیرانوند 
و گندوز شد و نشان داد می شود روی استعدادهای 

آکادمی حساب کرد.
آینده  فصل  خریدهای  می رسد  نظر  به  حالا 
پرسپولیس هم بر همین مبنی باشد. تیمی که قرار 
را در دل خود  ناگهان جوان بشود و نسلی  است 
بپروراند که آینده اش را طلایی کند... مذاکرات برای 
آغاز شده  از همین حالا  بازیکنان جوان  استخدام 

است.
این سبکی است که رئال مادرید هم برای تغییر 
تزریق  و  پرورش  بر  علاوه  و  گرفته  پیش  نسل 
جوان  بازیکنان  خود،  آکادمی  جوان  استعدادهای 
زیادی را به خدمت گرفته و کنار چند بازیکن مسن 
سرشناس اسکوادی متعادل و جذاب را شکل داده 

است.

نام یک داور زن در ۱۰ هفته اخیر لیگ برتر بیشتر 
از همه به چشم می خورد.

فدراسیون  داوران  کمیته  سه،  ورزش  گزارش  به 
فوتبال ایران از هفته هفدهم لیگ برتر تصمیم به 
استفاده از داوران زن به عنوان کمک داور ویدئویی 
ادامه  همچنان  روند  این  که  گرفت  مسابقات  در 
دارد و غیر از مسابقات هفته اخیر، این اتفاق را در 
سایر بازی ها شاهد بودیم و در این بین مهناز ذکایی 

پرکارترین داور بوده است.
مهناز ذکایی که از سال ۲۰۱۸ به فهرست داوران 
بین المللی فوتبال ایران اضافه شده و تجربه قضاوت 
دارد،  کارنامه  در  را  آسیا  زنان  ملت های  جام  در 
فعالیت چشمگیری در دور برگشت لیگ برتر فوتبال 
آقایان در ایران داشته که احتمالا دوباره به او قضاوت 

می رسد.
که  پرتعدادی  قضاوت های  از  جدا  زن  داور  این 
در لیگ برتر بانوان ایران دارد، در لیگ مردان هم 
به عنوان کمک داور ویدئویی حاضر بوده و تعداد 

مسابقاتش را دو رقمی کرد.
داوری  نمایندگان  جمع  در  نامش  که  ذکایی 
نظر  زیر  در کلاس وی ای آر  برای حضور  ایران  زن 
ای اف سی قرار داشت، حالا تبدیل به پرکارترین داور 
خانم ایران در لیگ آقایان شده که احتمالا دوباره 

شاهد حضورش نامش در هفته های بعد باشیم.
مهناز ذکایی نخستین بار در مسابقه تیم فوتبال 
پیشکسوتان ایران و منتخب سرخابی ها که تست 
داور  کمک  به عنوان  شد،  انجام  آن  در  وی ای آر 
وی ای آر حضور داشت ولی بعد از آن در ۹ مسابقه 

رسمی قضاوت کرد.

داور  کمک  به عنوان  ذکایی  حضور  نخستین 
بین  برتر  لیگ  هفدهم  هفته  دیدار  در  وی ای آر 
در  اراک  آلومینیوم  و  مازندران  نساجی  تیم های 
که  افتاد  اتفاق  قائم شهر  وطنی  شهید  ورزشگاه 
تصمیم کاملا درست او )بنابر نظر کارشناسان( در 
اعلام پنالتی دقیقه ۹۰ به سود آلومینیوم منجر به 

تغییر نتیجه و برتری این تیم شد.
پس از این بازی هیجان انگیز، مهناز ذکایی در 
کرده  قضاوت  را  دیگر  بازی  هفت  هم  برتر  لیگ 
بین  اصفهان  برگشت  دربی  آنها  مهم ترین  که 
ذوب آهن و سپاهان بود و قبل از آن نیز در جدال 
جام حذفی بین شمس آذر قزوین و استقلال تهران 

حضور داشت.
در ادامه بازی های لیگ برتر مردان هم اگر قضاوت 
بین المللی نداشته باشد، احتمالا به عنوان کمک داور 
ویدئویی حضور پیدا می کند، اما اسامی مسابقاتی که 
تاکنون حضور داشته، به شرح زیر هستند ولی در 

این جمع نام پرسپولیس دیده نمی شود:
منتخب   - پیشکسوتان  ملی  تیم  دوستانه   -۱

استقلال و پرسپولیس
۲- نساجی مازندران - آلومینیوم اراک

۳- ذوب آهن - خیبر خرم آباد
۴- هوادار تهران - آلومینیوم اراک

۵- شمس آذر قزوین - استقلال تهران )جام حذفی(
۶- سپاهان – ذوب آهن

۷- گل گهر - خیبر
۸- نساجی مازندران - سپاهان اصفهان

۹- آلومینیوم - تراکتور
۱۰- ذوب آهن - چادرملو

آغاز مذاکرات برای جذب ستاره های جوان

پرسپولیس و جوانگرایی به سبک مادرید!
پرسپولیس در بازی سخت با نساجی، با درخشش جوان هایش سه امتیاز گرفت، اما سوال بزرگ در مورد اسکواد فصل آینده است.

یک زن داورترین داور فوتبال ایران!مهناز ذکایی و صندلی همیشگی در اتاق وی ای آر

در میان 
نمایش های 

نه چندان 
دلچسب مقابل 

نساجی، یک 
اتفاق مثبت، 

دل هواداران را 
گرم کرد: اعتماد 
اسماعیل کارتال 

به جوان های 
تیم

سرمربی تیم فوتبال استقلال تهران با اشاره به نتایجی که با این تیم کسب کرده 
است، گفت: می خواهیم به طور مستقیم با هواداران صحبت کنیم چرا که نارضایتی 

آنها از نتایج تیم را حس کرده ایم.
به گزارش مهر، میودارگ بوژوویچ در نشست خبری امروز یکشنبه ۲۳ فروردین 
اظهار داشت: از همه کسانی که اینجا هستند تشکر می کنم و انتظار چنین حضوری 
را نداشتم. من فرصت زیادی نداشتم که با همه رسانه ها صحبت کنم لذا ترجیح 

دادیم که نشست خبری بگذاریم.
بی تفاوت نیستیم 

او ادامه داد: ما می خواهیم در این نشست به صورت مستقیم با هواداران صحبت 
کنیم و نارضایتی هواداران را حس کرده ایم و می خواهیم به هواداران بگوییم که ما بی 
تفاوت نیستیم. ما به تمام جمعیت هواداری برای کمک به تیم نیاز داریم. الان نباید 
کسی را مقصر جلوه دهیم و باید از همه حمایت شویم تا وزش باد به پرچم آبی بوزد.

آرزوی سرمربی استقلال را داشتم
سرمربی تیم فوتبال استقلال تهران در خصوص برنامه هایش برای بازی های باقی 
مانده گفت: مبدا فوتبال در انگلستان است و بعد از هر مسابقه هواداران انگلیسی 
برای بازیکنان خود تشویق می کنند چون باشگاه برای همه آنها مهم تر است. این 
باشگاه ریشه دار است و کسی به خاطر من طرفدار استقلال نیست. من آرزوی 
سرمربیگری استقلال تهران را داشتم و در لحظه قرار داد می دانستم که بدترین زمان 
تیم را تحویل گرفتم اما نمی توانستم چنین پیشنهادی را رد کنم و افتخار می کنم که 

سرمربی استقلال هستم. من ماموریتم حضور در استقلال و کسب نتیجه است.

ناراحتی ام را به جباری گفتم
بوژوویچ تصریح کرد: من به هیچ وجه از جباری ناراحت نشده ام و ناراحتی من 
اصلا ربطی به او نداشت. من علت ناراحتی ام را به او گفتم. نباید تنش ایجاد کنیم 

و باید حاشیه را دور کنیم. 
ریشه همه مشکلات تغییرات متوالی در استقلال است و به همین دلیل بازیکنان 
اعتماد به نفس خود را از دست داده اند و تغییرات زیاد مربیان در یک تیم اصلا به 

صلاح هیچ تیمی نیست. 
بلیت گرفتم بروم اما گفتن بیا استقلال

او در رابطه با کناره گیری از استقلال خوزستان و حضور در استقلال تهران تصریح 
کرد: من بعد از استعفا از استقلال خوزستان بلیت گرفتم که عازم کشورم شوم اما 
همان شب با من تماس گرفتند و گفتند که احتمال دارد سرمربی استقلال تهران 
شوم و من هم پذیرفتم. من نمی توانم در رابطه با ناهماهنگی بین اعضای هیئت 

مدیره و مدیرعامل صحبت کنم.
شرط خروج استقلال از بحران

بوژوویچ خاطر نشان کرد: شغل من طوری است که همیشه فشار در آن وجود 
دارد و مطمئن هستم که نتیجه خواهم گرفت. من تمرکزم روی کارم است و فقط باید 
با کار زیاد استقلال را از بحران خارج کرد. باز هم تاکید می کنم اعضای هیئت مدیره 
و مدیرعامل به من بگویند که باید استقلال را ترک کنم بلافاصله این کار را می کنم 
و حتی هواداران هم بخواهند من می روم اما هنوز به این درجه نرسیدم که بخواهم 

کنار بکشم و تسلیم شوم.

مقصر نتایج استقلال من هستم 
من شخصا معتقدم اگر کسی مقصر است خود سرمربی است من در شرایطی 
پیچیده هدایت استقلال را بر عهده گرفتم و مدام بازیکنان مصدوم داشته و دارم و 
به تازگی هم ابوالفضل جلالی را به دلیل فوت مادربزرگش در اختیار ندارم. من نمی 
توانم از کار خود شانه خاله کنم و شخصا برای من مهم خواهد بود که با استقلال 

بتوانم جام کسب کنم. 
هیچ بازیکنی کم کاری نمی کند

او ادامه داد: هیچ کم کاری بین بازیکنان ما وجود ندارد و به محض اینکه بفهمم 
کسی کم کاری می کند او را از تیم کنار می گذارم چون معتقدم مقصر آنها نیستند 

و شرایط سختی را در این فصل داشته اند و مقصر نتایج اخیر من هستم نه آنها.
چرا هواداران نیستند؟

بوژوویچ ادامه داد: ما در کمپی با ظرفیت خاص تمرین برگزار می کنیم و نمی 
توانیم از هواداران میزبانی کنیم اما هر روز تعداد زیادی هوادار در بیرون محل تمرین 

حضور می یابند. ما نیاز به عضو بزرگ استقلال یعنی هواداران را داریم. 
اولتیماتوم بدهند می روم 

بوژوویچ در خصوص جلسه مدیران استقلال با پیشکسوتان و دریافت اولتیماتوم 
از مدیران گفت: من هیچ اولتیماتومی دریافت نکردم و اگر اولتیماتوم دریافت کنم 

با جان و دل پذیرا هستم. 
بعدا متوجه می شوید من چه کار کرده ام

او تصریح کرد: من ۱۰۰ درصد به کاری که انجام می دهم ایمان دارم و زمانی که 

از استقلال خارج شوم متوجه خواهید شد که چه کاری برای باشگاه انجام داده ام. 
جباری اسطوره فوتبال ایران و باشگاه استقلال تهران است و ارتباط من با بازیکنان 
را بهبود بخشیده است و بازیکنان با او ارتباط خوبی دارند و جباری جام های زیادی 
با استقلال کسی کرده و  بهترین گزینه برای حضور در کادرفنی تیم بود او به طور 

مداوم با بازیکنان در ارتباط است و امیدوارم روزی سرمربی استقلال شود.
اعتقاد نداشتم سرمربی نمی شدم

او در رابطه کسب موفقیت استقلال در جام حذفی گفت: من اگر اعتقادی به 
استقلال نداشتم هدایت این تیم را بر عهده نمی گرفتم. پیکان و صنعت نفت آبادان 
تیم های آسانی در جام حذفی نیستند و این جام جام شگفتی هاست و هر تیمی 

امکان پیروزی در جام را دارد.
تا پایان فصل به ما فرصت بدهند

او افزود: ما نسبت به اوضاع استقلال بی تفاوت نیستیم. ما نباید در رابطه با 
حاشیه ها صحبت کنیم زمانی که تیم را تحویل گرفتم از تمام بازیکنان شناخت 
داشتم. مصدومیت چشمی بزرگترین مشکلات ما بود. او رهبر بزرگی در استقلال 
است و بازیکنان به او احترام می گذارند. رامین رضاییان و سید حسینی هم 
الگوی خوبی برای سایر بازیکنان در تمرین هستند و امیدوارم زودتر از همیشه 
چشمی را داشته باشم. باشگاه از همه جیز مهم تر است و هواداران عاشق باشگاه 
هستند و فرقی ندارد که مربی چه کسی باشد چون باشگاه باقی خواهد ماند. 
هوادار صبور باشند و تا پایان فصل به ما فرصت دهند ما هم به اندازه هواداران 

از شرایط تیم ناراضی هستیم.

بوژوویچ: نارضایتی هواداران را حس کردیم
لحظه وزش طوفان آبی فرا رسیده


